

**朝陽科技大學 094學年度第2學期教學大綱**  
**Integrated Advance Research of Insurance 保險經營管理整合專論**

<b>當期課號</b>	7060	<b>Course Number</b>	7060
<b>授課教師</b>	陳美菁	<b>Instructor</b>	CHEN,MEI CHING
<b>中文課名</b>	保險經營管理整合專論	<b>Course Name</b>	Integrated Advance Research of Insurance
<b>開課單位</b>	保險金融管理系碩士班二A	<b>Department</b>	
<b>修習別</b>	選修	<b>Required/Elective</b>	Elective
<b>學分數</b>	3	<b>Credits</b>	3
<b>課程目標</b>	1. 認識保險之相關議題 2. 強化學術性探討與研究能力 3. 培養主動探討與分析之態度 4. 可做為學生未來進修之基礎	<b>Objectives</b>	1. Knowing intermediate research of insurance-related issues. 2. Enhancing ability of academic exploration and research. 3. Fostering attitudes of active exploration and analysis. 4. Serving as students' foundation of future study.
<b>教材</b>	研討資料	<b>Teaching Materials</b>	Materials for discussion and presentation.
<b>成績評量方式</b>	依「朝陽科技大學管理學院各系碩士班專題研究課程成績考核通則」辦理	<b>Grading</b>	According to the general principle established by the College of Management at CYUT
<b>教師網頁</b>	-		
<b>教學內容</b>	依「朝陽科技大學管理學院各系碩士班研究群師徒制教學研究方案實施要點」第六條規定辦理：選修專題研究課程之研究生，除需經常不定時接受開課教師之日常指導研究外，每星期須與指導教授會面，提報專題研究進度並討論，研究群之教師與全體學生須於每月某一固定時間舉行一次研究群研討會議。	<b>Syllabus</b>	This course will focus on the progress of thesis for students through the discussion with their advisers once per week, and schedule agenda for the research group once per month to present and discuss progress of thesis.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。